
Årsberetning 2023 for Henning IL

Styret i Henning Idrettslag har i 2022 bestått av

● Leder: Per-Ole Austmo

● Kasserer: Vegard Forbord (politiattestansvarlig)

● Styremedlem: Trine Axelberg

● Styremedlem: Kristin Rannem (sekretær)

● Styremedlem: Randi Elisabeth Nilsen (barneidrettsansvarlig)

● Styremedlem: Jeanette Strugstad

● Styremedlem: Silje-Adelaide Austmo (fotballgruppa)

● Styremedlem: Vegard Forbord (skigruppa)

● Styremedlem: Anne Storsve Lund (trim/mosjon og friidrettsgruppa)

● 1. varamedlem: Judith Marie Moen

● 2. varamedlem: Odd Reidar Austmo

I tillegg har Kevin Jensen hatt ansvaret for bygg og anlegg.

Møteaktivitet:

Hovedstyret har i 2023 gjennomført 3 styremøter.
Det har i tillegg vært jevn dialog på telefon, mail og chat ved spørsmål.
Som tidligere år har gruppene stått for det "tyngste" arbeidet men hovedstyret har vært aktivt
med i arbeidet i Henning Lev Vel, deltatt som utsendinger i andre lag og foreninger og har
hatt et møte med Statsskog/fjellstyret.
Utsendinger fra styret har deltatt i Steinkjer Skidrift, Fjellveien, Kjenne du Båbufjellet og
Hytteeierforeningen.

Aktivitet og tilbud for medlemmer i alle aldre

For hele Steinkjer kommune er Henning IL fortsatt en viktig bidragsyter for folkehelse og
aktivitet for folk i alle aldre til alle tider av året og døgnet.
Dette legges merke til og mange synliggjør sin takk gjennom sosiale medier.
Vi er fortsatt opptatt å få med så mange som mulig i all aktivitet, vi ønsker mest mulig
aktivitet på “hjemmebane” men er også en god medspiller med naboklubber - vi samarbeider
og deltar med barn og unge på tvers, dette er også et viktig arbeid.
Igjen var Henningsommer en suksess og vi var også i 2023 samarbeidspartner.

Saker og vedtak av betydning for hovedlaget



● Klubbhuset ble etter oppussing litt mer attraktivt å leie og flere har hatt selskaper i
lokalene. Det er foretatt utskifting av toaletter og varmtvannsbereder.

● Seniorkaffe - noen av våre “voksne” herrer har siste tirsdag i måneden startet å ha
kaffe og vaffel i klubbhuset, dette er et “selvdrevet” opplegg som vi setter stor pris på.
Her snakkes det om mangt og mye - og det ryktes at det i 2024 vil være et og annet
tema som blir satt opp på treffene.

Bygg og anlegg

Klubbens hovedanlegg består fortsatt av skihytta på Henningvola, Klubbhuset på Poengtrøa
og en av områdets flotteste gressbaner. Det er utført normalt vedlikehold på lagets
bygninger, anlegg og utstyr dette året også, men bygningsmassene vil i kommende år trenge
tettere oppfølging
Ressursgruppa gjør en formidabel innsats på “Vola” og vi ønsker at vi greier å skape ei slik
gruppe i “bygda” og.

Økonomi

Henning IL har fortsatt en stabil og god økonomi, med god økonomisk styring.
Regnskapet viser et lite underskudd. Vi har et mål om å ha flest mulig i aktivitet til en lavest
mulig pris, det er da viktig at vi tar vare på det vi har og involverer alle inn i klubben. Vi
ønsker at idrettslaget står godt rustet til å gjennomføre nødvendig oppgradering på
bygninger og anlegg de kommende årene, samt opprettholde et godt aktivitetstilbud til
medlemmene.

Informasjon

Nettsida vår Henningportalen er godt besøkt og en god kanal for informasjon som fungerer
godt. Vi ønsker selvsagt enda flere “klikk”, men det er da viktig at alle får lagt ut sin
informasjon der. Det er ikke bare for idrettslaget, men for hele bygda. I tillegg til portalen er
Henning IL bidragsyter på facebooksiden Henning, samt at det er flere facebooksider for
gruppene.

Æresmedlemmer

Torje Olav Alstad
Martin Johan Austli
Bjørn Kristen Hoseth
Audun Leo Kolstad
Terje Langli
Ivar Laurgård
Fridtjof Rannem
Trond Iversen

Dugnadsinnsats

Vi er i en verden som er preget av uro og frykt, det er da viktig at vi greier å bevare å samle
alle i fellesskapet. Henning IL ønsker alle sammen velkommen, men vi ser og som andre lag



og foreninger at det krever kondisjon og styrke for å bevare og utvikle både lagånd og
entusiasme. Vi ønsker at enda flere “melder” seg til tjeneste :) Vi vil at alle som vil og kan
bidra med et eller annet rekker opp hånda og blir med. Her er det plass til alle - og det er
ingenting som er “skummelt”.

Ved å bidra i dugnadsarbeidet viser vi og våre etterkommere at ved å være sosiale,
interesserte og positive får vi gode venner og hyggelige møter.

Derfor - vi ønsker alle med.

Styret vil i kommende år gjennomføre en markering av at vi har passert 110 år.
Dette kan og skal feires - mer informasjon kommer.
Vi i styret vil igjen, på vegne av hele idrettslaget, takke for innsatsen i året som har gått.

For styret, Per-Ole Austmo
11.02.24


